
Zápis č. 11 ze schůze Zastupitelstva obce Rokytňany, 

která se konala dne 17.10.2019 

 

 

Přítomni:  

M. Hrušová, J.Chaloupecká, J.Sacherová,M.Jílková,R.Calvitti, R.Kvapil  

Omluven: 

B.Hanuš 

 

 

Program:  
Kontrola plnění úkolů z minulé schůze  

Zpráva starostky o vyřízené korespondenci  

Diskuse  

Usnesení  

Závěr  

 

Starostka M. Hrušová zahájila schůzi a uvítala přítomné. Návrh programu byl schválen všemi 

přítomnými členy OZ. Ověřovatelem zápisu schválen R.Kvapil  

 

Úkoly z minulé schůze  

 

1.Průběžně zajišťovat výstavbu vodovodu – M.Hrušová  

2. Vyfakturovat hotové přípojky – M.Hrušová  

3. Podat žádost o úvěr v Komerční bance – M.Hrušová  

4. Podat žádost o vystoupení ze svazku Mariánská zahrada – M.Hrušová  

5. Zajisti navýšení sítí na hřišti – M.Hrušová, R.Kvapil, B.Hanuš  

6. Zajistit opravu údajů v evidenci RUIAN u č.p. 1 v DR a č.p.1 v HR – M.Hrušová  

 

Kontrola plnění úkolů z minulé schůze  

 

1. Na vodovodu prostavěno a uhrazeno: 

 19.07.19     - 2 996 622,- Kč 

 16.08.19     - 2 423 293,- Kč 

 31.08.19     - 1 118 328,- Kč 

 17.10.19    -  2 003 423,- Kč 

 02.09.19    -     750 000,- Kč 

 

 Z toho bylo z dotace Mze uhrazeno 7 423 338,-Kč, z dotace KÚ 1 118 328,- Kč a 

z vlastních zdrojů 750.000,- Kč 

 

 Do konce roku bude ještě z Mze poskytnuto 1 996 577,- Kč /možná i více, to bude 

rozhodnuto v měsíci listopadu. Zbytek dotace bude čerpán v příštím roce. 

 

 Na dotaci z KÚ na rok 2019 zbývá ještě čerpat 1 881 672 Kč, o další bude požádáno 

v lednu 2020 – předpokládáme 3 000 000,-Kč. 

 

 Zbytek bude pokryt úvěrem / žádost projednává KB/a z vlastních zdrojů. 

 

 Vodovodní přípojky jsou průběžně fakturovány občanům 

 



2. Vystoupení ze svazku obcí Mariánská zahrada je dle stanov možné k 31.12.2020. 

Starostka jedná s JUDr. Malým o vyřešení plateb za pověřence GDPR – obec nemá školu, 

školku ani jiná zařízení, kde by mohl být  problém – ochranu osobních údajů si bude 

zajišťovat sama – hlasováno 6 pro 

3. Oprava sítí na hřišti – firma začne navážet materiál v příštím týdnu. Pro uložení sloupů 

jsou výkopy připravené. Realizace dle počasí cca do 10.11.2019 

4. Nesrovnalosti v systému RUIAN byly odstraněny, poslední nevyřešený je stavba Marek 

Říha, obec čeká na předložení geometrického plánu. 

 

 

 

 

Zpráva o vyřízené korespondenci  
 

 Stavební záležitosi: P.Kubišta /vrtaná studna/, M.Vojtěchová/oddělení pozemku/, P.Pilař 

/stav.záměr rod.domku/, ČEZ /kolaudace vedení HR/, Z.Janura /rodinný domek/, M-

Projekce /II.etapa výstavby silnice 280 

 Rozsudek krajského soudu ve věci omezení svéprávnosti /opatrovníkem je stanovena 

obec/ 

 Stavba plotu p.Hanzlíková – K.Míšková /ploty jsou stavěny po vyměření – geom.plán 

k nahlédnutí na OÚ/ 

 Odpadní jímka p.Vecková – obec nesouhlasí s umístěním s ohledem na místní komunikaci 

a blízkost sousedního objektu – hlasováno 6 pro 

 Problém s pobíhajícím psem p.Almášiho – byl písmně vyzván, aby zamezil dle obecní 

vyhlášky volnému pobíhání psa na veřejném prostranství – zatím bez odezvy. Záležitost 

bude znovu projednána. V souvislosti s tím byla projednána nutnost zpracovat novou 

vyhlášku – bude nutno zakotvit evidenci psů dle čipů a také poplatek za psy. 

 Rekonstrukce silnice – termín prodloužen do 15.12.2019. Nyní probíhá sanace povrchů od 

HR do Osenice. Zároveň jsou budovány příkopy. Obec je nyní průjezdná pro rezidenty a 

na povolení obce. Další postup bude průběžně upřesňován rozhlasem, SMS, na 

web.stránkách obce a ve vývěskách. Připomínáme možnost zapojení do systému SMS  pro 

ty občany, kterým ještě informační SMS nechodí – je třeba nahlásit tel.číslo /na 

tel.606618712/ nebo na email obecrokytnany@seznam.cz 

 Schváleno uzavření Dohody o provedení práce s občany /Kolda, Jenda, T.Goby/ 

hlasováno 6 pro 

 Projednáno rozpočtové opatření č. 4 

 

 

 

 

Diskuse 

 Příprava srazu rodáků a posvícení, které se koná v sobotu 26.10.2019 od 18 hod. Hudba 

zajištěna, ostatní bude dojednáno na „Babinci“ v pondělí 21.10.19 od 17.00 hod 

v Kravíně. 

 Projednána nutnost pořídit nový traktůrek – stávající je již v dezolátním stavu. Je třeba 

urychleně zpracovat poptávkové řízení  Hlasováno 6 pro 
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U S N E S E N Í   Č.   1 1 

 

Obecní zastupitelstvo bere na vědomí: 
 

- zprávu starostky o vyřízené korespondenci  

- informaci o financování vodovodu 

 

Obecní zastupitelstvo schvaluje: 

 

- postup při rekonstrukci oplocení hřiště 

- nesouhlas s umístěním  jímky p.Vecková  

- zrušení smlouvy s JUDr.Malým – GDPR 

- stanovení opatrovníka pro osobu s omezenou svéprávností 

- Dohody o provedení práce /p.Kolda, p.Jenda,T.Goby/ 

- Rozpočtové opatření č.4 

 

Obecní zastupitelstvo ukládá: 
 

- nadále průběžně zajišťovat výstavbu vodovodu – M.Hrušová 

- dokončit rekonstrukci oplocení na hřišti – M.Hrušová, R.Kvapil 

- zrušit smlouvu s JUDr.Malým – M.Hrušová 

- připravit návrh vyhlášky – evidence a poplatky ze psů – M.Hrušová 

- připravit poptávkové řízení na nákup traktůrku -  R.Kvapil 

- zajisti sraz rodáků – posvícení – M.Hrušová, J.Sacherová, J.Chaloupecká 

 

 

 
 

Starostka poděkovala přítomným za aktivní přístup a schůzi v 18,30 hod ukončila  

 

 

 

Zapsala:  

 

 

Ověřil: 
 


